

HONG KONG: CREATIVE ECOLOGIES

Presented by the Hong Kong Design Centre A partnership project of the Hong Kong Heritage Museum of the Leisure and Cultural Services Department

香港設計中心主辦

與康樂及文化事務署香港文化博物館合作夥伴計劃

**Organiser** 

Philip Dodd 菲利浦·多德









## Hong Kong: Creative Ecologies — Business, Living, Creativity

Fully supported by the Hong Kong SAR Government, the project offers an exploration of the 'Creative Ecologies' of Hong Kong and the city's creative DNA, showcasing the iconic works of Hong Kong's leading designers and creative disciplines, and covering genres ranging from fashion and luxury goods, to product spatial design and service systems. The Hong Kong exhibition will be at the Hong Kong Heritage Museum between 5 February and 11 May 2011. It is intended to be a premier platform to show the energy, style, innovation and branding power of Hong Kong design.

## 香港: 創意生態 一 商機、生活、創意

香港設計中心主辦的「香港:創意生態 — 商機、生活、創意」是一項由香港政府資助的設計項目,當中的香港展覽部份將於2011年2月5日至5月11日假香港文化博物館舉行。是次展覽解讀香港設計及創意業發展的基因,表達其自由的傳統、兼收並蓄的思想、高度自治,以及背靠泛珠三角洲,連接國際網絡之優勢,如何成為高效率的創意基地,湧現出大量高水準國際性的設計和品牌;既現代化、國際性,又具地域文化元素,同時有效地吸引了海外專才。

The Hong Kong Design Centre requests the pleasure of your company at the

HONG KONG: CREATIVE ECOLOGIES OPENING CEREMONY

**GUEST OF HONOUR** 

Mrs Rita Lau Ng Wai-lan, JP

Secretary for Commerce and Economic Development

On Thursday, 17 February 2011

4:30 pm Reception

5:00 pm Commencement of the Opening Ceremony

At Hong Kong Heritage Museum 1 Man Lam Road, Sha Tin, Hong Kong.

**RSVP** 

Email / jaime.chan@hkdesigncentre.hk

Tel / +852 3793 8449

**Exhibition Venue** 

2/F.,Thematic Gallery 6, Hong Kong Heritage Museum 1 Man Lam Road, Sha Tin, Hong Kong 香港設計中心誠邀香港: 創意生態

閣下出席 **開幕典禮** 

恭請

商務及經濟發展局局長

劉吳惠蘭女士, JP 主禮

二零一一年二月十七日(星期四)

下午 四時三十分下午 五時

嘉賓接待 開幕典禮

香港文化博物館 新界沙田文林路一號

敬希賜覆

電郵/ jaime.chan@hkdesigncentre.hk 電話/ +852 3793 8449

展覽地點

香港文化博物館二樓專題展覽館六 香港新界沙田文林路一號

www.creativeecologies.hk